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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Tanja Pejić (Demokrati) je na 15. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 14. prosinca 2022. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Pitanje za gđu. Anamariju Lukšić 
U programu održavanja komunalne infrastrukture za 2023.g. spominje se postavljanje inox 
rukohvata za ulaz u more u Prtlogu. S obzirom na to da je upravljanje obalom slojevita tema 
koja traži zajedničku koordinaciju više ureda s ciljem zaštite te iste obale, zamolila bih 
pročelnicu Lukšić dodatna objašnjenja kako bi Upravni odjel za komunalne djelatnosti dobio 
dodatne informacije o tome, a i ja kao vijećnica. 
Smije li se prirodna obala trajno infrastrukturno opremati?“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dala Anamarija Lukšić, pročelnica Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, zaštitu okoliša i izdavanje akata za gradnju: 
„Zahvaljujem na pitanju vezano za uređenje plaže koja se tiče cijelog područja grada Labina i 
svih onih plaža koje imaju status prirodne, neuređene plaže. Između ostalog je u to uključen 
cijeli zaštićeni krajolik, izuzev Maslinice. Našim Prostornim planom su jasno razgraničene 
uređene i prirodne plaže. Prirodne plaže se ne smiju infrastrukturno opremati u smislu 
opremanja kako je definirano svim onim propisima koji reguliraju uvjete gradnje. Međutim 
ovdje, što se tiče programa održavanja, govorimo o postavljanju rukohvata. Ovdje piše inoks 
ali inače, u pravilu, sve ono što se tiče oblikovanja u prostoru, naša dva Upravna odjela zaista 
u tome surađuju. Ovo je uključeno u program održavanja temeljem zahtjeva Mjesnog odbora 
Stari grad na način da se osigura sigurnost svih onih koji dolaze u Prtlog, dolaze na plažu jer 
smo svjedoci da se cijeli ovaj prostor Prtloga, ako ćemo o njemu govoriti, ima zaista otežane 
uvjete pristupa moru. Znači, ne govorimo o nikakvoj infrastrukturi nego o sigurnosti, o 
rukohvatu da svatko može sigurno doći do mora. Kako će on biti oblikovan i na koji način će 
se postavljati, to ćemo prije samog postavljanja zajednički odrediti u tom smislu sukladno 
našim uvjetima iz Prostornog plana. To se odnosi na sve prirodne plaže.„ 
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